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ZAPISNIK  
SA 30. SJEDNICE VMO VOJAK 

 

 

30. sjednica VMO Vojak održana je 20. siječnja 2022. (četvrtak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
Sjednici nisu su bili nazočni: 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
Zapisnik sa 29. sjednice usvojen je jednoglasno. 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o radu VMO Vojak za 2021. godinu 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

 

AD 1 

 Vijeće mjesnog odbora Vojak je tokom 2021. godine održalo 10 sjednica s ukupno 45 
točaka dnevnog reda. U 2021. godini održane su dvije programske aktivnosti: Dan MO 
(listopad) i Doček Sv. Nikole (prosinac). Zbog nepovoljne epidemiološke situacije 
uzrokovane pandemijom virusa COVID-19 te epidemioloških mjera propisanih od strane 
stožera CZ Vijeće nije održalo programske aktivnosti Kreativne radionice i Okućnice- 
uređenje dvorišta OŠ Vladimir Gortan. 

 Za realizaciju programskih aktivnosti utrošeno je ukupno 4.727,99 kn, a programe je 
posjetilo više od 150 građana. 

 



 Zaključak: 
 Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća mjesnog 

odbora Vojak za 2021. godinu. 
 
 
 

AD 2 
 AD 2.1. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koja traži da se 
na križanju slijepog odvojka ulice Drage Šćitara i Marohnićeve ulice postavi prometno 
ogledalo.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je raspravljalo o prijedlogu 
građana te je donijeta jednoglasna odluka da Vijeće ne podržava prijedlog građana. 
Naime radi se o kolnom prilazu koji je lokalnog karaktera (istom se pristupa preko 
nogostupa bez oznaka „stop“) te nema obilježenih parkirnih mjesta. Ukoliko je 
većina stanara suglasna, prometno ogledalo može se postaviti i održavati o trošku 
stanara (ukoliko nadležne službe Rijeka plusa daju suglasnost na prijedlog). 

 
 

 AD 2.2. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu pročelnika Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu vezano za financiranje programskih aktivnosti u 2022. 
godini te dopisu Gradonačelnika o plaćanju prioritetnih obveza u 2022. godini. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
    
 

 AD 2.3. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu ovlaštenog predstavnika 
stanara zgrade na adresi Marohnićeva 4 koji moli da se na prilazu zgradi iscrta znak 
zabrane parkiranja vozila. Zahvat se traži zbog nepropisno parkiranih vozila koja 
onemogućavaju pristup zgradi interventnim vozilima.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave donesena je 
jednoglasna odluka da se ovlaštenog predstavnika stanara zgrade na adresi 
Marohnićeva 4 uputi na sakupljanje potpisa suglasnosti većine stanara. Po dostavi 
suglasnosti Vijeće će zahtjev uputiti nadležnim službama Rijeka plusa.  

 

 
 AD 2.4. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o prijedlogu građana da se u 
Mihanovićevoj ulici nasuprot kućnom broju 32 ponovno postavi prometno ogledalo koje je 
uklonjeno prilikom sanacije kolnika. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave donesena je 
jednoglasna odluka da se Rijeka plusu ponovno uputi zahtjev za postavljanjem 
prometnog ogledala na navedenoj lokaciji.  

 
 
 
 



AD 3 
 AD 3.1. 

 Članica Vijeća, gđa. Doris Kušić, ponovno je ukazala na problem smanjene vidljivosti 
pješaka na pješačkom prijelazu u ulici Slavka Krautzeka kod kbr. 72. Naime, stablo u 
drvoredu raste u neposrednoj blizini pješačkog prijelaza te zaklanja pješake koji čekaju na 
prijelaz kolnika.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon dulje rasprave donesena je 
jednoglasna odluka da se nadležnim službama Direkcije zajedničkih komunalnih 
djelatnosti i Prometne policije pošalje dopis s molbom da se stablo koje raste u 
neposrednoj blizini pješačkog prijelaza ukloni kako bi se povećala sigurnost 
pješaka. 

 
 

AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 

Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


